

Title (en)
Portable goal for football-type games

Title (de)
Tragbares Tor für fussballähnliche Spiele

Title (fr)
Cage de but transportable pour jeux de balle au pied

Publication
EP 1040853 A1 20001004 (FR)

Application
EP 00430014 A 20000331

Priority
FR 9904362 A 19990402

Abstract (en)

The transportable football goal posts comprises a base (1) formed by a rectangular frame which delimits a free space and a p surface. It has an arch-shaped frame (2) composed of two uprights (2a) connected by an upper crosspiece (2b). The lower ends of uprights are rigidly connected to the median part of the two opposite sides (1a) of the base. A net (3) is fixed by its edges al the arched frame and has a length slightly greater than the dimensions of the opening delimited by the arch. In this way it is a to form a net which spreads out either side of the opening when a ball passes through the opening and is then stopped by the net An Independent claim is also included for the goal posts.

Abstract (fr)

Cage de but transportable pour jeux de balle au pied, comprenant : une base (1) constituée par un cadre rectangulaire délimitant un espace libre et/ou une surface plane ou approximativement plane ; une ossature (2) en forme d'arceau constituée de deux montants (2a) assemblés par une traverse supérieure (2b) ; des moyens (4) reliant ou permettant de relier rigidement les extrémités inférieures des montants (2a) de l'ossature en forme d'arceau (2) et la partie médiane de deux côtés opposés (1a) de la base (1) ; et, un filet (3) fixé, par l'un de ses bords, le long de l'ossature en forme d'arceau (2a-2b), et présentant, à l'état développé, une amplitude très nettement supérieure aux dimensions de l'ouverture délimitée par ledit arceau, de sorte à pouvoir former une nasse se développant d'un côté ou de l'autre de l'ouverture lorsqu'une balle shootée par un joueur franchit cette dernière et se trouve arrêtée par ledit filet. <IMAGE>

IPC 1-7
A63B 63/00

IPC 8 full level
A63B 63/00 (2006.01); **A63B 71/02** (2006.01)

CPC (source: EP)
A63B 63/00 (2013.01); **A63B 63/004** (2013.01); **A63B 2071/026** (2013.01); **A63B 2243/0025** (2013.01)

Citation (applicant)

- US 5269527 A 19931214 - NOVAL CHARLES B [US]
- US 3820787 A 19740628 - HEINBIGNER L

Citation (search report)

- [DY] US 3820787 A 19740628 - HEINBIGNER L
- [Y] US 5573240 A 19961112 - HUMBOLDT GEOFFREY [US]
- [DA] US 5269527 A 19931214 - NOVAL CHARLES B [US]
- [A] US 5558338 A 19960924 - TAUB RONALD H [US]
- [A] US 4456251 A 19840626 - BALAZ ANTON [DE]
- [A] US 5722905 A 19980303 - BIDELMAN PATRICK KAY [US]
- [A] US 4842284 A 19890627 - RUSHING JAMES L [US], et al
- [A] US 5088740 A 19920218 - PETERSON LEROY L [US]

Cited by

GB2510193A; DE102008015183A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)
EP 1040853 A1 20001004; FR 2791577 A1 20001006; FR 2791577 B1 20010601

DOCDB simple family (application)
EP 00430014 A 20000331; FR 9904362 A 19990402